
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 2018-11-25 
Närvarande: 
Hanna, Sofie, Camilla, Fanny 
 
§1Mötet öppnas 
Ordförande öppnade mötet. 
 
§2 Val av sekreterare och justerare 
Hanna valdes till sekreterare. 
Camilla valdes till justerare. 
 
§3 Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 
§4 Inkomna skrivelser 
Inga inkomna skrivelser. 
 
§5 Ekonomi 
- 
 
§6 Planering julbord 
Då hälften av de som var med på mötet hade förhinder till det planerade julbordet valde vi 
att förenkla årets julbord till en pizzakväll i Korbo 110 (hemma hos Hannadå klubbhuset var 
väldigt kallt och ingen har möjlighet att passa elementen i en vecka innan. Ny tid och datum 
är torsdag den 20/12 kl 17.30. Meddela till Hanna hur många som kommer då alla 
medlemmar ink familjer är välkomna. Om ickemedlemmar vill vara med tar vi 50kr/pers. 
 
§8 Styrelsen 2019 
Alla har i nuläget inte svarat på om de är intresserade av de som är med i styrelsen. Sofie och 
Hanna frågar vidare då styrelsen är valberedning inför nästa år. 
 
§9 Övriga frågor 
Förslag om att vi ska hyra in oss på en annan anläggning för nästa års tävling då vi inte är så 
många och det kräver många timmar av dem som förbereder anläggning. 
 
§10 Nästa möte 
Ordförande kallar till nästa styrelsemöte när vi närmar oss årsmötet. 
 
§12 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Sekreterare     Justerare 
Hanna Jonsson    Camilla Johansson 


